

Curriculum Vitae

Name: Aliaa Hussein Talib Al Shadood

Qualifications:

MSc. (Biology), Faculty of Education for Pure Science, University of Thi-Qar, Iraq 2012

B.Sc. (Biology), Faculty of Education for Pure Science, University of Thi-Qar, Iraq 2005

Specialisation:

Environmental Sciences

Publications:

- 1- استخدام نبات عدس الماء لازالة بعض الملوثات من مياة الصرف الصحي . مجلة جامعة ذي قار
- 2- تأثير الأنابيب المعدنية الناقلة للمياه على بعض الخواص الفيزيائية والكيميائية لمياه الشرب عند مدينة الناصرية. مجلة كلية التربية للعلوم الصرفة.

3- Assessment of some heavy metals pollution in water and plants in agricultural land on the banks of the Euphrates River in Nasiriya city, Iraq

4- The study of some phenotype and physiological characteristic of water hyacinth *Eichhornia crassipes* (Mart.) Solms-Laubach on different regions of Thi-qar governorate .

Workshops:

المؤتمرات وورشات العمل :

- المشاركه في المؤتمر الدولي الثالث لعلوم الحياة/ جامعة الكوفة /كلية التربية للنبات .
- المشاركه في ورشة عمل المعنونة (السرطان والبيئة) التي اقيمت في كلية التربية للعلوم الصرفة جامعة ذي قار

المشاركة في ورشة عمل Platstination التي اقيمت في كلية التربية للعلوم الصرفة جامعة ذي قار

Contact Information:

Address : Department of Biology, Faculty of Education for Pure Science, University of Thi-Qar, Iraq.

E-mail: osamaabdullah1980@yahoo.com

H\P: 07813040560